	SECOND PART: APPLICATION FORM IN WORD FORMAT
Expert Mechanism on the Right to Development, four members from African States, Asia-Pacific States, Eastern European States, and Western European and other States
Appointment to be made by the Human Rights Council at its 52nd session



APPLICATION DEADLINE: 29 NOVEMBER 2022 AT 12 NOON GENEVA TIME
· The application process consists of two compulsory parts: 
(1) online survey
 (https://ohchr-survey.unog.ch/index.php/741841) 
and 
(2) application form in Word format
 (to be downloaded from https://www.ohchr.org/en/hr-bodies/hrc/sp/hrc52) 
· Once fully completed, in English or French only, the Word application form should be submitted by email to ohchr-hrcspecialprocedures@un.org 
· A maximum of up to three optional reference letters may be attached to the email (in Word or PDF format). 

· No additional documents (e.g. CVs, resumes or additional reference letters) will be accepted. 

· Applicants will receive an acknowledgment email when both parts of the application process, i.e. the data submitted through the online survey and the Word application form, have been received by the Secretariat. 
· Applications will only be considered if both parts and all sections of the Word application form have been completed and received by the Secretariat before the expiration of the deadline. No incomplete or late applications will be accepted.
· Candidates eligible for the EMRTD mandate are only nationals of the States belonging to the regional groups for which specific vacancies have been advertised.
· General description of the selection process and answers to frequently asked questions are available at https://www.ohchr.org/en/hr-bodies/hrc/sp/nominations and https://www.ohchr.org/en/hr-bodies/hrc/sp/basic-information-selection-independent-experts. 
· In case of technical difficulties or problems with accessing or completing the forms, you may contact the Secretariat by email (ohchr-hrcspecialprocedures@un.org) or fax (+41 22 917 9008).
I. PERSONAL DATA
	1. Family (last) name: NTAWUYAMARA                                                                       
	5. Year of birth: 1975

	2. First (given) name: Germain                                                                     
	6. Place of birth: Muremera

	3. Other name, if any:                                                                     
	7. Nationality (please indicate the nationality that will appear on the public list of candidates): Burundi

	4. Gender: Male                                                                            
	8. Any other nationality:      

	9.  Please indicate for which region you are applying (please tick one box):
 FORMCHECKBOX 
 Member from African States

 FORMCHECKBOX 
 Member from Asia-Pacific States

 FORMCHECKBOX 
 Member from Eastern European States
 FORMCHECKBOX 
 Member from Western European and other States


II. MANDATE-SPECIFIC COMPETENCE / QUALIFICATIONS / KNOWLEDGE
NOTE: Please describe why the candidate’s competence / qualifications / knowledge is relevant in relation to the specific mandate:
1. QUALIFICATIONS (200 words limit)

Relevant educational qualifications or equivalent professional experience in the field of human rights; and good communication skills (i.e. orally and in writing) in one of the six official languages of the United Nations (i.e. Arabic, Chinese, English, French, Russian, Spanish).
Les qualifications éducatives pertinentes ou une expérience professionnelle équivalente dans le domaine des droits de l'homme ont été obtenues grâce à mes études en droit, et j’ai obtenu successivement les Diplômes suivants : (1) Licence en droit à l’Université de Ngozi-Burundi, Faculté des Sciences Politiques, Economiques et Administratives (2006) ; (2) Diplôme d’Etudes Supérieures Spécialisées en Droits de l’Homme et Résolution Pacifique des Conflits, Université du Burundi-Chaire UNESCO (année 2010) et enfin un Master en droit du Cyberespace Africain, Université Gaston Berger, Dakar-Sénégal (2020).

L'expérience professionnelle a été acquise dans le secteur de la justice en tant que Juge, Procureur, Conseiller Juridique Senior au Cabinet du Ministre de la Justice et actuellement, Directeur chargé des affaires civiles, pénales et spéciales au Ministère de la Justice, Burundi.

De plus, j'assiste régulièrement dans des réunions et conférences organisées par la Communauté Est Africaine et celle organisées par les différentes Commissions des Nations Unies qui ont traits au Droits de l’Homme et Développement (OIM, PNUD, UNODC, UNECA, CNUCED, etc).

En fait, en ce qui concerne les bonnes compétences en communication, je dispose les atouts de parler couramment et écrire l'anglais et le français qui sont les langues officielles des Nations Unies. 

2. RELEVANT EXPERTISE (200 words limit)

Knowledge of international human rights instruments, norms and principles (please state how this was acquired). Knowledge of institutional mandates related to the United Nations or other international or regional organizations’ work in the area of human rights and particularly in the area of the mandate (please state how this was acquired).
Proven work experience in the field of human rights and particularly in the area of the mandate (please state years of experience).
La connaissance pertinente des instruments, normes et principes internationaux relatifs aux droits de l'homme a été acquise grâce à mes études en droit tel que ci-haut indiqué, plus précisément avec mes Etudes Supérieures Spécialisées en Droits de l’Homme et Résolution Pacifique des Conflits ainsi que mes recherches au quotidien.

En général, la connaissance des mandataires institutionnels liés aux Nations Unies a été acquise grâce à l’Association des scouts du Burundi au quelle je suis membre, à travers l’Organisation Mondiale du Mouvement scout. Ce dernier dispose d’un Statut consultatif auprès du Conseil Economique et Social (ECOSOC) des Nations Unies. L’OMMS est un cadre privilégié du développement dans la communauté locale à travers le monde et à travers les scouts. 

Le mécanisme d’experts fournit une compétence au Conseil des droits de l’homme en matière de développement, selon les thématiques données, en se référant à la résolution 42/23.

L'expérience de travail avérée dans le domaine des droits de l'homme et en particulier dans le domaine du mandat, est tirée de la connaissance du travail bâti en équipe pour produire des rapports, plus particulièrement quand j’ai été rapporteur du Groupe Justice, promotion du droit de l’homme et lutte contre l’impunité (https://www.securitycouncilreport.org/atf/cf/%7B65BFCF9B-6D27-4E9C-8CD3-CF6E4FF96FF9%7D/PBC%203BDI2.pdf)

3. ESTABLISHED COMPETENCE (200 words limit)

Nationally, regionally or internationally recognized competence related to human rights (please explain how such competence was acquired).
La compétence en matière de droits de l'homme, a été acquise :

(1) au niveau national en tant que Juge et Procureur et enfin Directeur chargé des affaires pénales, le poste qui permet de veiller sur les délais de détentions, y compris les droits des détenus. 

(2) Point Focal du secteur de la Justice, au niveau régional dans le cadre de la Communauté Est Africaine (EAC) pour diriger des réunions thématiques en rapport avec (droit de l’homme et accès à la justice, etc).

(3) Point focal du Réseau de Coopération Judiciaire des Grands Lacs(GLJN), en collaboration avec l'Office des droits de l'homme des Nations Unies, en rapport avec la Justice et la Bonne Gouvernance : Impunité et Droits de l’Homme, en facilitant l'accès à la législation, statistiques et en luttant contre la criminalité transfrontalier. http://www.icglr.org/ https://ungreatlakes.unmissions.org/

(4) Intervenant lors de la conférence :   « CONSOLIDATION DES RÉFORMES DANS LA JUSTICE PÉNALE ET SES ADMINISTRATION - MEILLEURES PRATIQUES » https://thenigerialawyer.com/juristrust-lawyers-judges-academicians-speak-on-pre-trial-detention-in-sub-saharan-africa-and-mechanisms-for-its-management/ 

(5) Participation à la Réunion d’Experts Intergouvernementaux sur la Cyber Législation et les Règlements pour le renforcement du Commerce Electronique à Genève, https://unctad.org/system/files/official-document/ciiem5inf1_en.pdf

4. PUBLICATIONS OR PUBLIC STATEMENTS
Please list significant and relevant published books, articles, journals and reports that the candidate has written or public statements, or pronouncements that the candidate has made or events in which the candidate has participated in relation to the mandate.
4.1 Enter three publications in relation to the mandate applied for, in the order of relevance:

1. Title of publication: De la contribution de l’O.N.U.B et du B.I.N.U.B dans la protection des droits de l’homme au Burundi
Journal/Publisher: Universite du Burundi
Date of publication: Août 2010
Web link, if available: http://www.ub.edu.bi/
2. Title of publication: De la contestation de l’ingérence sans l’aval des Nations Unies. 
Journal/Publisher: Universite de Ngozi_Burundi
Date of publication: Novembere 2006
Web link, if available: https://univ-ngozi.bi/
3. Title of publication:      
Journal/Publisher:      
Date of publication:      
Web link, if available:      
If more than three publications, kindly provide a summary of the rest (200 words limit):      
4.2 Enter three public statements or pronouncements made or events that the candidate may have participated in with respect to the mandate applied for, in the order of relevance:

1. Platform/occasion/event of public statement/pronouncement: INAUGURAL REGIONAL CONFERENCE ON CRIMINAL JUSTICE ADMINISTRATION TITLED: “CONSOLIDATING REFORMS IN CRIMINAL JUSTICE AND ITS ADMINISTRATION – BEST PRACTICES” 1ST -3RD NOVEMBER 2022. 
Event organizer: JURITRUST CENTRE FOR SOCIO-LEGAL RESEARCH AND DOCUMENTATION LTD/GTE
Date of public statement/pronouncement: 2 NOVEMBRE 2022
Web link, if available: https://thenigerialawyer.com/juristrust-lawyers-judges-academicians-speak-on-pre-trial-detention-in-sub-saharan-africa-and-mechanisms-for-its-management/
2. Platform/occasion/event of public statement/pronouncement:      
Event organizer:      
Date of public statement/pronouncement:      
Web link, if available:      
3. Platform/occasion/event of public statement/pronouncement:      
Event organizer:      
Date of public statement/pronouncement:      
Web link, if available:      
If more than three, kindly provide a summary of the rest (200 words limit):      
5. flexibility/readiness and AVAILABILITY of time (200 words limit)

to perform effectively the functions of the mandate and to respond to its requirements, including participating in Human Rights Council (HRC) sessions in Geneva and General Assembly sessions in New York; travelling on two country visits per year; drafting reports according to established deadlines; organizing and participating in consultations and meetings; addressing allegations of human rights violations with all concerned; providing advice to States and other stakeholders on issues related to the mandate; and engaging with a variety of stakeholders. Kindly indicate whether the candidate can dedicate an estimated time of four to six months per year to the work of a mandate depending on its workload. 
Please note that the work of mandate holders is unpaid. Those appointed as mandate holders serve in their personal capacities. They are not United Nations staff members, they are not based in United Nations offices in Geneva or at another United Nations location, and they do not receive a salary or other financial compensation, except for travel expenses and daily subsistence allowance of “experts on mission”. 
Après avoir pris connaissance de cette partie, je comprends que la flexibilité et la disponibilité du temps sont nécessaires pour remplir efficacement les fonctions du mandat et répondre à aux exigences, y compris la participation aux sessions du Conseil des droits de l'homme. Le candidat doit être flexible pour consacrer son temps jusqu'à six mois par an en fonction de sa charge de travail.

Egalement, je prends note aussi que les titulaires de mandats de travail ne sont pas rémunérés et ne sont pas membres du personnel des Nation Unies, mais qu'exceptionnellement ils reçoivent des frais de déplacement et des indemnités journalières des « experts en mission ».

Au cas où ma nomination serait réelle, la flexibilité et la disponibilité du temps seront au rendez vous, conformément au calendrier pré établi par le Conseil des droits de l'homme.

6. NOMINATION FOR THE MANDATE
Indicate whether the candidate has been nominated by (check all that apply): 

 FORMCHECKBOX 
 Individual nominations (indicate this if the candidate is self-nominating)
 FORMCHECKBOX 
 Governments

 FORMCHECKBOX 
 Regional groups operating within the United Nations human rights systems
 FORMCHECKBOX 
 International organizations or their offices
 FORMCHECKBOX 
 Non-governmental organizations
 FORMCHECKBOX 
 National human rights institutions 
 FORMCHECKBOX 
 Other human rights bodies
Name of the nominating entity and additional information about the nomination (use if applicable, for third-party nominations only) (200 words limit):

     
III. Motivation Letter, INCLUDING YOUR VISION OF THE MANDATE
(600 word limit. Must be typed in the space below; cannot be sent in a separate email or as an attachment. To be written by the candidates themselves even if nominated by another entity.)
Ma motivation pour postuler parmi les experts chargé de la question du droit au développement (membres issus des Etats d’Afrique) est basée sur ma formation de juriste avec de l’expertise dans le droit de l’homme, négociations, management, reforme institutionnelle, conception des projets et les Technologies de l’information et de la Communication ainsi qu’une expérience professionnelle avérée dans la Bonne gouvernance et état de droit, depuis dix sept (17) ans, en qualité de Directeur, Conseiller Juridique Senior (14 ans) et en qualité du Procureur et Juge (3 ans).

Les qualifications éducatives dans les domaines des droits de l'homme et judiciaire ont été obtenues grâce à mes études en Droit, et obtenues les Diplômes suivants : (1) à l’Université de Ngozi-Burundi, avec une Licence en droit, Faculté des Sciences Politiques, Economiques et Administratives (2006) ; (2) Université du Burundi-Chaire UNESCO, Diplôme d’Etudes Supérieures Spécialisées en Droits de l’Homme et Résolution Pacifique des Conflits (année 2010) ; (3) Université Gaston Berger, avec le Master Pro 2, en Droit du Cyberespace Africain, Saint Louis-Sénégal (2020). 

De plus, l’expérience s’est accumulée au fur et à mesure en participant dans des réunions et conférences organisées par la Communauté Est Africaine et celle organisées par les différentes Commissions des Nations Unies qui ont traits au Droits de l’Homme et Développement (CNUCED, OIM, PNUD, UNECA, UNODC, etc).

Ayant été Point focal du Réseau de Coopération Judiciaire des Grands Lacs (GLJN) et avec l'Office des droits de l'homme des Nations Unies, sur la thématique de la « Justice et la Bonne Gouvernance : Impunité et Droits de l’Homme », a permis de rapprocher les acteurs des pays membres du réseaux, les magistrats, procureurs, en facilitant l'accès à la législation et en luttant contre la criminalité transfrontalière.

Le domaine auquel je postule demande de la flexibilité, la maîtrise de l’environnement des pays membres des Nations Unies, la politique de développement ainsi que la connaissance de ses textes légaux. Egalement, j’ai participé à l’élaboration des documents stratégiques de bonne gouvernance et de lutte contre la corruption et ai été dans plusieurs commissions pour contribuer au développement des politiques, des stratégies et la reforme des institutions au Burundi,  Communauté Est Africaine(EAC), Communauté Economique des Etats d’Afrique Centrale(CEEAC).

La conception personnelle de la vision du mandat d’experts chargé de la question du droit au développement prend son fondement dans les résolutions 42/43  et 45/6 du Conseil des droits de l’homme.

Il est constaté que certaines institutions internationales jouent un rôle crucial dans le développement, sans oublier la société pour contribuer au droit au développement dans le cadre de la mise en œuvre du Programme de développement durable jusqu’en 2030. Ces mêmes institutions contribuent aux travaux du Groupe de travail sur le droit au développement.

Les résolutions ci-haut indiquées attachent l’importance sur les droits de l’homme et libertés fondamentales, le droit au développement, ainsi que l’importance aux instruments juridiques sur le droit au développement. 

La résolution sur le droit au développement demande aux Etats à coopérer avec le Mécanisme d’experts et à l’aider dans ses tâches, ainsi que fournir toutes les informations nécessaires demandées, lorsqu’elles sont disponibles, pour lui permettre de s’acquitter du mandat qui lui a été confié.

En tant que chercheur dans le cursus académique, j’ai étudié la contribution de l’Opération des Nations unies au Burundi (ONUB) et Bureau intégré des Nations Unies au Burundi (BINUB) à la protection des droits de l’homme. 

Enfin, je participe activement à la société civile, à travers le scoutisme qui milite pour un monde meilleur.  

IV. LANGUAGES (READ / WRITTEN / SPOKEN)
Please indicate all language skills below.  

1. Mother tongue: Kirundi
2. Knowledge of the official languages of the United Nations:

Arabic: Yes or no:       If yes,

Read: Easily or Not easily:      
Write: Easily or Not easily:      
Speak: Easily or Not easily:      
Chinese: Yes or no:       If yes,

Read: Easily or not easily:      
Write: Easily or not easily:      
Speak: Easily or not easily:      
English: Yes or no: Yes   If yes,


Read: Easily or not easily: Easily
Write: Easily or not easily: Easily
Speak: Easily or not easily: Easily
French: Yes or no: Yes   If yes,

Read: Easily or not easily: Easily
Write: Easily or not easily: Easily
Speak: Easily or not easily: Easily

Russian: Yes or no:       If yes,

Read: Easily or not easily:      
Write: Easily or not easily:      
Speak: Easily or not easily:      
Spanish: Yes or no:       If yes,


Read: Easily or not easily:      
Write: Easily or not easily:      
Speak: Easily or not easily:      
V. EDUCATION
NOTE: Please list the candidate’s academic qualifications (university level and higher, indicating the type of degree and field of study, and whether full- or part-time; for example, Masters in Law, University of XXX, part-time, 1975-1977, city and country). If space in the table is insufficient, more than one degree may be listed in a single cell below, separating them by a blank line.
	Name of degree, field of study and name of academic institution, full or part-time:
	Years of attendance

(provide a range from-to, for example 1999-2003; 

for ongoing education, please put e.g. 2018-present):
	Degree obtained (please indicate YES or NO):
	Place and country:

	Master 2 Pro, Droit du Cyberespace Africain (UFR SJP), Universite Gaston Berger, part-time
	29/12/2014 31/12/2020
	YES
	Saint Louis - Sénégal

	Certificate,Computer forensics, Rochester Institute of Technology (RIT), Part-time
	07/01/2020-04/03/2020
	YES
	 New York, USA

	DESS en Droit de l'Homme et Resolution pacifique des Conflits, Universite du Burundi, Faculte de droit, Full time.
	26/10/2008-06/08/2010
	YES
	Bujumbura-Burundi

	Licence en Droit, Universite de Ngozi, Facult e des Sciences Politiques et Administratives, Full Time


	18/10/2001-29/11/2005
	YES
	Ngozi-Burundi.

	     
	     
	
	     


VI. EMPLOYMENT

NOTE: Please briefly list ALL RELEVANT professional positions held in the area of human rights, beginning with the candidate’s current (or most recent) occupation. Also, indicate whether positions held were full-time or part-time. If space in the table is insufficient, more than one position may be listed in a single cell below, separating them by a blank line.
	Name of employer,
functional title,
main functions of position, full- or part-time:
	Years of work
(provide a range from-to, for example 1999-2005; 
for ongoing activities, please put e.g. 2018-present):
	Place 
and country:

	Ministère de la Justice, Directeur des affaires civiles, pénales et spéciales, Full Time
	2021-present
	Bujumbura-Burundi

	Ministere de la Justice, Conseiller Juridique Senior , Direction Generale de l'Organisation Judiciaire, Assurer l’accès à la justice et le rapprochement de la justice des justiciables, la bonne gouvernance et celle des droits de l'homme, donner des avis sur les dossiers juridiques et judiciaires, gestion des politiques publiques, gestion de la chaîne pénale (tribunaux, parquets, etc.), Prévention de la criminalité et enquête interne, Formateur dans le domaine judiciaire, Full Time 
	13 Septembere 2019 – 21 Juillet 2021        
	Bujumbura-Burundi

	Conseiller Juridique Senior, Cabinet du Ministre de la Justice, donner des avis sur les dossiers juridiques et judiciaires, la bonne gouvernance et celle des droits de l'homme, gestion des politiques publiques, gestion de la chaîne pénale (tribunaux, parquets, etc.), Prévention de la criminalité et enquête interne, Formateur dans le domaine judiciaire, Full Time 
	11 Janvier 2017 - 12 janvier 2019     
	Bujumbura-Burundi

	Conseiller Juridique Senior, Direction Generale de la Justice, Concevoir et piloter les réformes de l’administration de la Justice ; Assurer la conformité des réformes du Ministère de la Justice aux engagements  nationaux, régionaux  et internationaux dont les Objectifs de Développement Durables  et le Plan National de développement,donner des avis sur les dossiers juridiques et judiciaires, enquetes internes, Rapporteur de la Commission : Justice, promotion des droits humains et lutte contre l'impunité Bilan d'avancement dans la mise en œuvre du Cadre Stratégique pour la Consolidation de la Paix au Burundi : Deuxième Rapport d'Avancement / Assemblée Générale Annuelle / Conseil Sécurité : PBC/3/BDI/2.

- Consultation nationale par la Communauté de l'Afrique de l'Est sur les projets de loi "la bonne gouvernance et celle des droits de l'homme".

- Rencontre du secteur de la justice en relation avec « l'État de droit et l'accès à la justice ».

- Membre de la Commission chargée de piloter le processus d'élaboration de la politique sectorielle du Ministère de la Justice 2011-2015 (Justice pénale humanisée, indépendance de la justice, protection des enfants et des femmes, etc.).Full Time 

	23 Janvier 2008 - 10 Janvier 2017      
	Bujumbura-Burundi

	Ministere de la Justice, Parquet de la Republique, Procureur Adjoint, - surveiller, mettre en œuvre et réglementer les lois, les décisions de justice et autres ordonnances d'exécution.

- coordonne tous les Officiers de Police Judiciaire de ma circonscription dans la recherche et la poursuite des infractions commises.

- prépare des preuves, mener des entretiens, recueille des déclarations et analyse des faits, rassemble et analyser des preuves électroniques, détermine des conclusions et formuler des soumissions pour des actions juridictionnelles.

- contribuer à la défense des intérêts de l'Etat, des Communes et des autres établissements publics à caractère administratif, en procédant à des investigations si nécessaire.

- fournir une assistance juridique et judiciaire à la chaîne pénale.

- protéger les intérêts des victimes. Full Time

	29 Decembre 2006 - 22 Janvier 2008  
	Ngozi- Burundi

	Ministere de la Justice, Juge, TRibunal de Residence Ngozi, juger les différends qui surgissent entre les personnes, dans leurs litiges fonciers non immatriculés, publics et privés et fournir des conseils sur les questions relatives aux droits des individus et des familles.Full time
	5 Juillet 2005 - 28 Decembre 2006          
	Ngozi- Burundi

	     
	     
	     


	
	
	


VII. COMPLIANCE WITH ETHICS AND INTEGRITY PROVISIONS 
(of Human Rights Council resolution 5/1)
To be completed by the candidate or by the nominating entity on the candidate’s behalf.
1. Does the candidate have any official, professional, personal, or financial relationships that might cause the candidate to limit the extent of inquiries, to limit disclosure, or to weaken or slant findings in any way? If yes, please explain.
NO
2. Are there any factors that could either directly or indirectly influence, pressure, threaten, or otherwise affect the candidate’s ability to act independently in discharging the mandate? If yes, please explain:

NO
3. Is there any reason, currently or in the past, that could call into question the candidate’s moral authority and credibility or does the candidate hold any views or opinions that could prejudice the manner in which the candidate discharges the mandate? If yes, please explain:

NO
4. Does the candidate comply with the provisions in paragraph 44 and 46 of the annex to Human Rights Council resolution 5/1? (please answer YES if the candidate complies, NO if the candidate does not comply, together with an explanation).
Para. 44: The principle of non-accumulation of human rights functions at a time shall be respected.
Para. 46: Individuals holding decision-making positions in Government or in any other organization or entity which may give rise to a conflict of interest with the responsibilities inherent to the mandate shall be excluded. Mandate holders will act in their personal capacity.
YES
5. Should the candidate be appointed as a mandate holder, the candidate will have to take measures to comply with paragraphs 44 and 46 of the annex to Council resolution 5/1. In the event that the current occupation or activity, even if unpaid, of the candidate may give rise to a conflict of interest (e.g. if a candidate holds a decision-making position in Government) and/or there is an accumulation of human rights functions (e.g. as a member of another human rights mechanism at the international, regional or national level), necessary measures could include relinquishing positions, occupations or activities. If applicable, please indicate the measures that the candidate will take.
 En cas de situation pareille, je dois communiquer au Conseil des Droits de l’Homme du conflit d’intérêts qui peuvent surgir, au cas où j’occupe d’autres fonctions qui ne vont pas avec le mandat d’expert et je dois prendre des mesures appropriées pour respecter les articles 44 et 46 
VIII. CERTIFY AND SUBMIT APPLICATION
To be completed by the candidate. The candidate’s name below should match how it is entered on the first page of the form and in the online survey. 
I hereby certify that all of the statements made in this application are true, complete and are made in good faith. I understand that falsifying or intentionally withholding information will be grounds for not being selected or appointed or the withdrawal of any proposed appointment or, if an appointment has been made and accepted, for its immediate cancellation or termination.

Kindly note that whilst no changes can be made after this application form has been submitted and the deadline for applications has expired, any relevant change of current occupation, employment, or position, or any other relevant fact or circumstance should be brought to the attention of the secretariat by 
email (ohchr-hrcspecialprocedures@un.org). 
Please review the application before you insert your name and date to indicate your agreement. 
Name: NTAWUYAMARA GERMAIN
Date: 29 Novembre 2022
****
� The short online survey is used to collect information for statistical purposes such as personal data (i.e. name, gender, nationality), contact details, mandate applying for and, if appropriate, nominating entity. The same name, gender and nationality must be used both in the online survey and in the Word application form. 


� The application form in Word format includes a motivation letter of maximum 600 words (section III of the form). The application form should be completed in English or French only, the two working languages of the United Nations Secretariat. The application form will be used as received to prepare the public list of eligible candidates who applied for the vacancy. The application forms of eligible candidates will also be posted as received on the OHCHR public web page for the selection process. 
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